
خبر و  مصاحبه

تذکر ویسی به فولادی ها

در 18 قدم کار ریسکی نکنید
یکی از نکاتی که ویســـی در آســـتانه بازی با اســـتقلال 
به شاگردانش متذکر شـــده، پرهیز از کارهای اضافی و 
ریسکی در 18 قدم خودشان اســـت. شاگردان ویسی 
می دانند کـــه در جو ورزشـــگاه آزادی نباید طوری بازی 
کننـــد که داور تحت تأثیر فشـــار ســـکوها ناخواســـته 
تصمیـــم اشـــتباهی بگیـــرد. به همیـــن دلیـــل از آنها 
خواســـته کـــه در نهایت آرامـــش به میـــدان بروند و با 
همین شـــیوه به کارشـــان تا پایان بـــازی ادامه دهند. 
البته کـــه موعود بنیادی فر داور بازی هم نقش بســـیار 
مهم و تعیین کننده ای در برقـــراری آرامش بازی دارد. 
بدون شـــک هر چـــه از دقایق بـــازی بگـــذرد و توپی از 
خط دروازه ها رد نشـــود استرس میان بازیکنان دو تیم 
و نیمکت های شـــان هـــم بیشـــتر می شـــود. به همین 
دلیل حفـــظ آرامش می توانـــد کمک زیـــادی به فولاد 

در این بازی ســـخت کند.

باشگاه ملوان: کمیته انضباطی در 
رأی اخیر به ما لطف کرد

رامبـــد رشـــیدی قائم مقـــام ملـــوان در مـــورد رأی 
 انضباطی دیدار تیم های پرســـپولیس-ملوان و جریمه 
51 میلیـــون تومانی باشـــگاه شـــمالی، اظهار داشـــت: 
بـــرای ایـــن موضوع حتـــی دفاعیـــه هم ثبـــت نکردیم 
چـــرا که معتقدیـــم احتمـــالاً خوانده یا لحاظ نشـــود. 
به همین دلیـــل در فـــاز ارائه دفاعیـــه نرفتیم. ضمن 
اینکه کمیتـــه انضباطـــی در هفته های اخیر شـــدید و 
غلیـــظ برخورد می کنـــد. در بازی مقابل پرســـپولیس 
تعداد تماشـــاگران مـــا نهایتاً 2 هزار نفر بود، پرســـش 
اینجاســـت چطور در میان آن تعداد و حجم هواداران 
پرســـپولیس صـــدای هـــواداران مـــا به گوش رســـیده 
اســـت؟ احتمالاً ایـــن جریمه بـــه دلیل گـــزارش ناظر 
اعمال شـــده باشـــد. اگر برای ما جریمـــه 51 میلیونی 
در نظر گرفته شـــده، جریمه باشـــگاه پرسپولیس باید 
بیشـــتر باشـــد.« آنها تصمیم به اعتـــراض ندارند: »به 
این حکم اعتراضی نمی کنیـــم. در مقابل جرایم مالی 
کـــه کمیته انضباطی صـــادر می کند، این مبلغ بســـیار 
کـــم اســـت. حتی خود باشـــگاه ملـــوان اعـــداد خیلی 
بالاتر از این هم جریمه شـــده اســـت. بـــرای مثال تیم 
ما به دلیل رفتار هـــواداران در بازی مقابل ســـپاهان، 
150 میلیـــون تومـــان جریمـــه شـــد. بنابرایـــن کمیته 
انضباطی در اعلام جریمه 51 میلیون تومانی خیلی به 
ما لطف داشـــته که چنین حکمی صادر کرده است.«

پیکان سواری ذوب با سه غایب
ذوب آهـــن در بـــازی هفته بیست وششـــم لیـــگ برتر 
توانســـت بازی پایاپایـــی مقابل اســـتقلال انجام دهد 
و در نهایـــت بـــا بدشانســـی بـــازی را واگـــذار کـــرد و از 
کســـب امتیاز بـــاز ماند، امـــا این تنها ضـــرر ذوب آهن 
نبـــود. ایـــن تیـــم حـــالا درحالـــی مقابـــل پیـــکان در 
هفتـــه بیســـت وهفتم صف آرایـــی خواهد کـــرد که به 
دلیـــل اخطارهـــای گرفته شـــده در بازی با اســـتقلال 
محمدحسین اسلامی و کمال کامیابی نیا را در اختیار 
نخواهـــد داشـــت و ایـــن بازیکنـــان محروم هســـتند. 
درحالی که دســـت ربیعی خالی اســـت مهرداد رضایی 
هـــم مصـــدوم شـــده و نمی توانـــد تیمـــش را در بازی 
مقابـــل پیـــکان همراهـــی کند. بـــا این شـــرایط ذوب 
با نداشـــتن ســـه بازیکن اصلی خـــود باید بـــه مصاف 

پیـــکان برود.

مدعیان و نامزدهای سقوط نگران ذوب آهن
تقابـــل ذوب آهن بـــا تیم هـــای پایین و بـــالای جدول 
رده بنـــدی ایـــن روزهـــا حســـابی حـــرف و حدیـــث به 
وجود آورده اســـت. ذوبی ها ابتدا به نساجی مازندران 
پاییـــن جدولی بـــازی را واگـــذار کردنـــد و در تقابل با 
اســـتقلال صدرنشـــین هـــم نتوانســـتند بـــه امتیازی 
دســـت پیدا کننـــد. حـــالا ذوب آهن باید در شـــرایطی 
بـــه مصـــاف دیگـــر تیم پاییـــن جدولـــی یعنـــی پیکان 
بـــرود که بازیکنان ایـــن تیم قصد ندارنـــد در تمرینات 
قبل از بازی با پیکان شـــرکت کنند و مشـــکلات مالی 
شـــاگردان ربیعی را به اعتصاب واداشته است. در این 
بیـــن حالا خیلـــی از تیم ها نگـــران وضعیت ذوب آهن 
هســـتند. تیمی که می تواند در نتایـــج آینده لیگ برتر 

تأثیر زیادی داشـــته باشـــد.

پورموسوی: بازیکن ما در ماشین 
لباس عوض می کند

سیروس پورموسوی درباره مصاف تیمش مقابل نساجی 
می گوید: »وضعیت تیم ما خوب است و در این مدت 
سعی کردیم تا روی مسائل روحی و روانی بازیکنان 
هم کار کنیم. به هر حال در این مقطع ممکن است 
فشار زیادی روی آنها وارد شود و آنچه اهمیت دارد، این 
است که بازیکنان را از استرس و فشارهای روحی خارج 
کنیم تا در نهایت بتوانیم در این چهار بازی هم نتایج 
موردنظرمان را بگیریم و در لیگ برتر بمانیم تا برای 
آینده برنامه ریزی کنیم. دو تیم در جدول هم امتیاز 
هستند و امسال هم بازی رودررو تعیین کننده است. 
ما در زمین خودمان نیاز مبرمی به برد داریم و امیدوارم 

به هدف مان برسیم.«
او درباره احتمال سقوط تیم های خوزستانی معتقد 
در  باید  و  است  زیاد  صحبت  مورد  این  »در  است: 
متأسفانه  ولی  بزنم،  حرف  موردش  در  فصل  آخر 
در خوزستان به فوتبال توجه نمی شود. ما یک تیم 
لیگ برتری هستیم، ولی امسال مدام درگیر زمین 
تمرین بودیم و من در این دو سال واقعاً بابت زمین 
تمرین عذاب کشیدم. چرا بازیکن ما باید در ماشین 
لباس عوض کند یا در زمینی تمرین کند که سرویس 
بهداشتی و دوش ندارد؟ تنها چیزی که می تواند در 
 آینده مرا از فوتبال خوزستان دور کند، مشکل زمین 

تمرین است.«
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به نظر 
می رسد 

تعدادی از 
بازیکنان 

پرسپولیس 
راهی تبریز 

خواهند شد. 
قراردادهای 

بالای 40 
میلیارد برای 
یک فصل به 

طور حتم برای 
هر بازیکنی 

وسوسه کننده 
خواهد بود

بـــدون شـــک یکـــی از حســـاس ترین 
بازی هـــای هفتـــه بیســـت و هفتـــم را 
اســـتقلال و فـــولاد برگـــزار می کننـــد. 
برای تیم خوزســـتانی که اصلاً شرایط 
خوبـــی در جـــدول ندارد، یـــک امتیاز 
بـــه حســـاب  هـــم غنیمـــت بزرگـــی 
می آیـــد. حســـین کعبی مربـــی فولاد 
کـــه در میانـــه راه بـــه جمـــع کادرفنی 
فولاد اضافه شـــده، انگیزه شاگردانش 

را بـــرای حفظ تیم در لیگ برتر بســـیار 
بـــالا می داند.

   

 چهار هفته پایانی برای تیم شما فوق العاده 

حساس و رقابت با سایر رقبای تان هم بسیار 

نزدیک شده است.

متأســـفانه در بـــازی با تراکتـــور امتیاز 
از دســـت دادیـــم و الان همان طور که 
شـــما گفتید، این چهار بازی برای مان 
حکم مـــرگ و زندگـــی را دارد. ما دیگر 
فرصتی نداریم و باید همه تلاش مان 
را به کار بگیریم تا شـــرمنده هواداران 
خوب فـــولاد نشـــویم. هر بازی و ســـه 
 امتیـــازش برای مـــا سرنوشت ســـاز و 

تعیین کننده است.

 بازی پایانی هم با نساجی خواهد بود که 

خودش شرایط خوبی ندارد.

ما بعد از بازی با اســـتقلال دو بازی در 
خانه خواهیم داشـــت که باید شـــش 
امتیـــازش را بگیریم. چون نســـاجی 
بـــا آن هـــواداران پر شـــور و خوبش به 
راحتی در هفته پایانی امتیاز از دست 
نمی دهـــد. بـــه همیـــن دلیـــل نباید 
بگذاریـــم تکلیـــف ماندن مـــان به آن 

بازی بکشـــد.
 به بازی با استقلال اشاره کردید که این بازی 

برای آنها هم اهمیت بسیاری دارد.

بـــه هرحـــال شـــرایط جـــدول بـــه 
شـــکلی شـــده کـــه آنهـــا هـــم برای 
قهرمانـــی نیـــاز بـــه پیـــروزی دارند. 

تنهـــا چیـــزی کـــه می توانـــم درباره 
تیـــم خودمـــان بگویم، این اســـت 
کـــه بازیکنـــان همه تلاش شـــان را 
در ایـــن 4 هفتـــه برای نگه داشـــتن 
تیم به کار می گیرند. خوشـــبختانه 
بچه ها هـــم بـــه اهمیت ایـــن بازی 
کامـــلاً واقف هســـتند و بـــر همین 
اســـاس هم خیلـــی خـــوب تمرین 
می داننـــد  هـــم  را  ایـــن  کردنـــد. 
کـــه حریـــف بازیکنـــان خوبـــی در 
اختیـــار دارد و کوچکتریـــن غفلت 
می توانـــد برای مـــان گـــران تمـــام 
شود. اســـتقلال بازیکنان خوبی در 
اختیار دارد و مطمئنم تماشـــاگران 
بازی زیبایی را شـــاهد خواهند بود.

نباید کار به بازی با نساجی برسد

کعبی: دیگر فرصتی باقی نمانده است

پرسپولیس به خاطر مشهد تیم »ب« ایجاد کند

خراسان همچنان آماده انتقال پرسپولیس
تهران و خوزستان نیازمند ورزشگاه های مدرن

 چندی پیش سخنگوی شورای اسلامی شهر مشهد در یک 
نشست خبری در پاسخ سؤال یک خبرنگار پیرامون بحث 
بودن  سهامدار  و  شهر  بانک  توسط  پرسپولیس  مالکیت 
شهرداری مشهد در این بانک، گفت: »با توجه به سهامدار 
بودن شهرداری مشهد در بانک شهر، این آمادگی را داریم که 

پرسپولیس را به مشهد بیاوریم.«
این پاسخ حاجی بگلو، حواشی زیادی را به همراه داشت و برخی 
حتی تصور کردند این ماجرا صرفاً شوخی از سمت وی بوده 
است؛ در همین راستا ایران ورزشی سراغ سخنگوی شورای 
شهر اسلامی مشهد رفت تا واقعیت ماجرا را از او پیگیری کند.
حاجی بگلو در این باره گفت: »این صحبت من صرفاً پاسخ به 
سؤال آن خبرنگار بود، ایشان سؤالی درباره ارتباط شهرداری 
مشهد با باشگاه پرسپولیس پس از این انتقال مالکیت ها 
پرسیدند و بنده پاسخ دادم که با توجه به بحث سهامداری 
شهرداری مشهد در بانک شهر، اگر قرار باشد پرسپولیس 
به شهر دیگری منتقل شود، ما آمادگی میزبانی از این تیم 

را داریم.«
حاجی بگلو ادامه داد: »پرسپولیس و استقلال دو تیم ملی 
هستند و این طور نیست که بگوییم آنها صرفاً متعلق به یک 
شهر هستند، ما هم هر کمکی از دستمان برآید برای این دو 

تیم انجام می دهیم.«
حاجی بگلو امیدوار است پرسپولیس برای تیمداری مشهد 
کمک کند: »امیدواریم با توجه به اینکه شهر مشهد اکنون در 

لیگ برتر و لیگ یک نماینده ای ندارد، باشگاه پرسپولیس با 
ما این همکاری را داشته باشد تا مشهد هم بتواند از ظرفیت 
تیمداری بهره مند شود؛ این اتفاق حتی می تواند با تشکیل یک 

تیم ب در لیگ یک باشد.«
وی در پاسخ به این سؤال که »چرا مشهد از تیم های شهر 
خودش در گذشته حمایت نکرد تا اکنون مجبور نباشد دست 
به دامان پرسپولیس شود«، توضیح داد: »شورای شهر مشهد 
درگذشته چه از نظر مالی و چه از نظر معنوی هر کمکی که از 
دستش برمی آمد برای تیم های مشهد انجام داده و اکنون 
شورای شهر مشهد همچنان این آمادگی را دارد تا اگر روزی در 
تهران نخواهند از پرسپولیس میزبانی کنند، در شهر مشهد 

میزبان این تیم باشیم.«

 چنـــدی پیـــش وزیـــر ورزش در مـــورد زیرســـاخت های 
لازم بـــرای تیم هـــای لیگ برتـــری گفته بـــود: »می دانیم 
باشـــگاه های مـــا کمتـــر از زیرســـاخت های لازم برخوردار 
هســـتند و عمومـــاً از ورزشـــگاه های اجـــاره ای اســـتفاده 
می کنند. تا جایی که امکان داشـــته باشد ورزشگاه هایی 
که متعلق به دســـتگاه ورزش کشـــور اســـت را بروزرسانی 
می کنیـــم و کمک  می کنیم تا تمام اقشـــار از این ظرفیت 

اســـتفاده کنند.«
بـــه بهانه ایـــن صحبت هـــای کیومرث هاشـــمی، آخرین 
وضعیـــت ورزشـــگاه های تیم هـــای لیـــگ برتـــری را مرور 

خواهیـــم کرد.

این شهر زمین ندارد!
جـــای بســـی تعجـــب اســـت کـــه پایتخـــت کشـــور یک 
ورزشـــگاه اســـتاندارد که مورد تأیید باشـــد، ندارد؛ تهران 
چند مجموعه ورزشـــی خـــوب دارد که بـــا برطرف کردن 
ایرادهـــای این مجموعه ها، این مشـــکل تـــا حدود زیادی 

برطرف خواهد شـــد. 
کـــه  ورزشـــگاه دســـتگردی  و  آزادی  ورزشـــگاه  به جـــز 
اکنـــون عملیاتـــی اســـت، در تهـــران ورزشـــگاه تختـــی، 
شـــهرقدس و شـــیرودی وجود دارند که با رفع مشکلات 
می تـــوان آنهـــا را عملیاتی و از این ورزشـــگاه ها اســـتفاده 
کرد کـــه ایـــن مســـأله هـــم نیازمنـــد تأمیـــن بودجـــه از 
 ســـوی شـــرکت توســـعه و نگهـــداری اماکـــن ورزشـــی 

کشور است.

 استان فوتبال خیز در حسرت ورزشگاه
در اســـتان خوزســـتان هـــم وضعیـــت ورزشـــگاه ها اصلاً 
مناســـب نیســـت و اکثـــر ورزشـــگاه ها قدیمی هســـتند، 
مشـــکلات چمـــن و گیـــت ورودی و... در ایـــن اســـتان 
فوتبال خیز کاملاً مشهود اســـت. تنها ورزشگاه استاندارد 
خوزســـتان درحال  حاضر ورزشگاه شـــهدای فولاد است. 
مشـــکل قدیمی بودن ورزشـــگاه ها و نیازمند بـــودن آنها 
به نوســـازی، مســـأله ای اســـت که در تمام فوتبـــال ایران 
وجـــود دارد؛ امـــا در بیـــن اســـتان های دارای نماینده در 
لیـــگ برتر، خوزســـتان بیشـــترین مشـــکلات را از جهت 

تأمین زمین بـــرای ورزشـــگاه دارند.

نیمه  پر لیوان
بـــا توجه بـــه تعـــدد ساخت وســـاز ورزشـــگاه در اســـتان 
کرمان، این اســـتان را درحال  حاضر می توان مجهزترین 
اســـتان کشـــور ازنظـــر زیرســـاخت فوتبالـــی دانســـت و 
ورزشگاه حاج قاســـم سلیمانی شهر ســـیرجان، ورزشگاه 
مـــس رفســـنجان و ورزشـــگاه مس آرنـــا شـــهر کرمـــان 
به روزترین و مجهزترین ورزشـــگاه های کشـــور محســـوب 

می شـــوند. 
بعد از کرمـــان، اصفهان هم با دو ورزشـــگاه نقش جهان 
و فولادشـــهر و انزلی با ورزشگاه بازســـازی شده سیروس 
قایقران، تقریباً شـــرایط اســـتاندارد را دارند و امید است 
با تأمیـــن اعتبار لازم، تمام ورزشـــگاه های ایـــران بزودی 

به شرایط اســـتاندارد برسند.
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سؤال و جواب

جعفر برزگر
خبرنگار

پرسپولیسی ها و گل محمدی با قرارداد های عجیب شاید در تراکتور

آرزوی برف بازی در تبریز

تیـــم تراکتـــور بعـــد از حضـــور زنـــوزی در 
ایـــن تیـــم، هرگـــز نتوانســـته موفقیت های 
گذشـــته اش را کســـب کنـــد، نایب قهرمانی 
چندبـــاره در لیـــگ برتـــر و قهرمانـــی جـــام 
حذفـــی بخشـــی از موفقیت هـــای تراکتـــور 
قبل از حضـــور زنوزی بوده اســـت، با وجود 
ایـــن در طـــول چنـــد ســـال اخیـــر تراکتـــور 
همـــواره یکـــی از مدعیـــان بوده و توانســـته 
نتایـــج قابـــل قبولی کســـب کند کـــه البته 
مـــورد رضایـــت هوادارانـــش نبوده اســـت.  
حـــالا در روزهـــای پایانـــی بیست وســـومین 
دوره لیـــگ برتـــر حرف وحدیث هایـــی برای 
تحـــول در تراکتـــور شـــنیده می شـــود، بـــا 
رفتن خمس از این تیـــم، صحبت از حضور 
یحیـــی گل محمـــدی در تراکتـــور بـــود، اما 
این اتفاق رخ نـــداد و دوســـتان و همکاران 
چندین ســـاله گل محمـــدی هدایت تراکتور 
را برعهـــده گرفتنـــد، تـــا شـــاید در روزهای 
آینـــده ایـــن ســـرمربی و البته چنـــد بازیکن 
پرســـپولیس راهـــی تراکتور شـــوند تـــا این 
تیم فصل آینده را به عنوان تیم کهکشـــانی 

شـــروع کنـــد.  آن طور که شـــنیده می شـــود 
یحیـــی گل محمـــدی زمســـتان آینـــده را در 
تراکتـــور خواهد بود و هدایـــت این تیم را در 
بیســـت وچهارمین دوره لیگ برتـــر برعهده 
خواهـــد گرفـــت. امـــا ایـــن در صورتـــی رخ 
خواهـــد داد که برخـــی از بازیکنـــان مطرح 
لیـــگ برتـــر و حتـــی تیم ملـــی راهـــی تبریز 
شوند. گفته می شـــود که برخی از بازیکنان 
پرســـپولیس بـــا قراردادهـــای آنچنانی راهی 
تبریز خواهند شـــد تا گل محمدی را در این 
راه کمـــک کنند. به طور حتـــم گمانه زنی در 
ایـــن خصوص کمی زودهنـــگام خواهد بود، 
امـــا برنامه ریـــزی زنـــوزی و اطرافیانش برای 
تراکتـــور فصل آینـــده، به ایـــن گمانه زنی ها 
قـــوت می بخشـــد و باید منتظر مانـــد و دید 
کـــه این بازیکنان که گاهـــی از مهدی ترابی، 
دانیال اســـماعیلی فر، علی علیپور و... نام 
بـــرده می شـــود، راهی تبریز خواهند شـــد یا 
نه. هرچند بـــا مبالغی که مطرح می شـــود، 
به نظر می رســـد تعـــدادی از ایـــن بازیکنان 
راهی تبریز خواهند شـــد. قراردادهای بالای 
40 میلیـــارد بـــرای یـــک فصل به طـــور حتم 
برای هـــر بازیکنـــی وسوســـه کننده خواهد 
بود. همه این اتفاقـــات درحالی رخ خواهد 
داد که مشکل گل محمدی برای حضور روی 
نیمکـــت برطـــرف شـــود و بعـــد از آن به طور 
حتـــم شـــاهد حضـــور برخـــی از بازیکنـــان 

مطـــرح در تبریـــز خواهیم بود.

گزارش

اکبر منتشلو
خبرنگار

حسین ساکی مدافع تیم فوتبال استقلال 
خوزســـتان دربـــاره بازی حســـاس تیمش 
مقابـــل نســـاجی می گویـــد: »بدون شـــک 
ایـــن یکـــی از مهم تریـــن بازی هـــای ما در 
فصل جاری اســـت. بـــه اعتقاد مـــن بازی 
مـــا مقابل نســـاجی یـــک بـــازی 9 امتیازی 
اســـت و محکـــوم به بـــرد هســـتیم. ما در 
زمیـــن خودمان بـــازی می کنیـــم و از همه 
هـــواداران می خواهیـــم کـــه به ورزشـــگاه 
بیایند تـــا از آنها انرژی بگیریـــم. ما در این 
بـــازی محکوم به برد هســـتیم.« او به بقای 
تیمش امیدوار اســـت: »من دو ســـال این 
شـــرایط را در صنعت نفت تجربـــه کردم و 
نشـــانه های خوبی وجود دارد که می توانیم 
بـــه مانـــدن در لیگ امیـــدوار باشـــیم. ما 
بازیکنـــان و کادر فنـــی خوبی داریـــم و در 
اســـتقلال خوزســـتان هرگز انـــرژی منفی 
وجـــود ندارد. ما چهار بازی سرنوشت ســـاز 
داریـــم و من اطمینان دارم که در لیگ برتر 
می مانیم و اســـتقلال خوزســـتان ســـقوط 

» . نمی کند

از  ابراهیم صالحی مهاجم پیکان حتی بعد 
دو شکست متوالی هم به بقای تیمش کاملاً 
اسفند  در  »ما  می گوید:  او  است.  امیدوار 
سال گذشته، عملکرد چشمگیری داشتیم و 
توانستیم خیلی خوب از انتهای جدول جدا 
شویم. با شروع دوباره لیگ در سال جدید، 
از  شدیم  موفق  و  کرد  پیدا  ادامه  روند  این 
هوادار و استقلال خوزستان امتیازهای خوبی 
بگیریم. این وضعیت باعث ناامیدی ما نیست 
چون به یکدیگر اعتماد کامل داریم. اگر بازی 
را دیده باشید، حریف ما تنها  آلومینیوم  با 
روی یک کرنر شانس گلزنی داشت و از همین 
فرصت، بهترین بهره را برد. از طرفی، تیم ما 
پر از بازیکنان جوان است که مشغول کسب 
تجربه هستند. باید به آنها زمان و فضای کافی 
داد تا بتوانند در آینده به فوتبال مملکت کمک 
کنند.« او درباره بازی با ذوب آهن می گوید: 
»بازی سخت و حساسی است. البته نیازی 
به گفتن نیست که ذوب آهن چقدر قدرتمند 
پیکان هستیم و هم قسم  اما ما هم  است، 

شده ایم تا روند نتیجه گیری را عوض کنیم.«

رســـول کربکنـــدی دربـــاره دلیـــل موفـــق 
می گویـــد:  اینطـــور  ســـپاهان  نبـــودن 
از  و هـــم  اســـتقلال  از  »ســـپاهان هـــم 
پرســـپولیس، فاکتورهای بیشتر و بهتری 
بـــرای قهرمانـــی داشـــت. تیمـــی کـــه یک 
مربی بـــزرگ داشـــت، بازیکنـــان بزرگ و 
ســـتاره را بـــه خدمـــت گرفته بـــود، در هر 
بازی نزدیک به ۴۰، ۵۰ هزار هوادار داشـــت 
و همچنیـــن بازیکنـــان این تیـــم برخلاف 
ســـایر تیم ها مشـــکل مالی نداشـــتند. با 
این حـــال ســـپاهان به جایی رســـیده که 
بازیکنانش بی تفاوت شـــده اند، نمی دانم 
ایـــن بی تفاوتی بـــه قرارداد فصـــل آینده یا 
مصـــدوم نشـــدن برمی گردد؛ بایـــد دلیل 
آن واکاوی شـــود. ســـپاهان فصل گذشته 
با یک مســـاوی، قهرمانی را از دست داد و 
این فصـــل اما چنـــد هفته مانـــده به آخر 
لیگ، شـــانس قهرمانی را از دســـت داده 
اســـت و این یـــک علامـــت ســـؤال بزرگ 
اســـت که مســـئولان این تیم بایـــد به آن 

پاســـخ بدهند.«

 ساکی: 
استقلال خوزستان 

سقوط نمی کند

 صالحی: 
روند نتیجه گیری را 

عوض می کنیم

 کربکندی: 
چرا بازیکنان سپاهان 

بی تفاوت شده اند


